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گروه ســینما و تلویزیون -  این 
موضوع بــرای بازیگران دنیا غیر معمول 
نیست که از دامنه بازیگری به عنوان یک 
حرفه فراتر روند. بســیاری از آن ها خط 
تولید لباس دارند و در بخش های تجاری 
فعالیــت می کننــد و برخی نیــز به تهیه 

کنندگی و یا کارگردان روی می آورند.
برد پیــت علاوه بر آنکــه یکی از 
بازیگران ســطح بالای هالیوود است، به 
عنــوان تهیه کننده نیز در فیلم های زیادی 
حضور داشته اســت. ممکن است برای 
برخی عجیب باشــد، اما نام او به عنوان 
تهیــه کننــده در پروژه هایی که بســیار 
معروف هستند دیده می شوند. البته خود 
او در تعــدادی از آن هــا نیز نقش آفرینی 

کرده است.

در ادامه بهترین فیلم های او به عنوان 
 IMDb تهیه کننده را که بر اســاس نمره

هستند را بررسی می کنیم.
جنگ جهانی زِد

چه کســی از یــک پاندمی جهانی 
کــه همه را به زامبی های گرســنه تبدیل 
می کند، نمی ترســد؟ در سال ۲۰۱۳ برد 
پیت در فیلم سینمایی »جنگ جهانی زد« 
بازی کرد و تهیه کنندگی آن را هم بر عهده 
داشت. این فیلم در زمان خود با استقبال 
خوبی روبرو شد و برای مدتی زمزمه های 
ساخت قسمت دوم آن نیز شنیده می شد.

معاون
فیلم ســینمایی »معاون« در ســال 
۲۰۱۸ ساخته شد که موفقیت های خوبی 
نیز در جوایز سینمایی رقم زد. در نگاه اول 

به این فیلم متوجه نقش آفرینی کریستین 
بیل در نقش دیک چینی نخواهید شد که 
جایزه بهترین گریم اســکار را برای آن به 
ارمغان آورده اســت. ایــن فیلم هم یک 
پروژه دیگر به تهیه کنندگی برد پیت است 
که تحسین زیادی را به خاطر توانایی اش 

در بحث سیاست به همراه داشت.
پادشاه

فیلم سینمایی »پادشاه« محصولی از 
نتفلیکــس بود که مخاطبان انتظار زیادی 
را برای دیدن تیموتی شــالامی در نقش 

منحصر به فردش کشــیدند. ستاره های 
دیگر این فیلم رابرت پتیســنون، جوئل 
اجرتون و لیلی رز دپ هســتند. شالامی 
در این فیلم نقش شــاهزاده ولز را دارد که 
تمایلی برای ادامه راه پدرش و وارد شدن 

به سیاست جنگی ندارد.
مهتاب

فیلم ســینمایی »مهتاب« در ســال 
۲۰۱۶ جایزه بهترین فیلم ســینمایی سال 
را دریافت کرد. اما ممکن است خیلی ها 
ندانند که برد پیت تهیه کننده اجرایی این 

پروژه بوده است. با وجود اینکه این فیلم 
جوایز مهمی را دریافت کرد، او هیچگاه 
در مراســم اســکار برای دریافت جوایز 
حضور نداشــت. او در مصاحبه خود در 
رابطه با عدم حضورش گفت که در خانه 

جیمز گری دعوت بوده است.
مانی بال

برد پیت در این فیلم ســینمایی در 
ژانر بیوگرفای مانــی بال نقش بیلی بین 
را بــازی کرد. او همچنیــن یکی از تهیه 
کنندگان فیلم بود. در این فیلم ســینمایی 

بین بعد از آنکه تیمش در مسابقه ای مهم 
بازنده می شــود در شــرف آن است که 
بهترین بازیکنان تیمش را از دست بدهد. 
این فیلم تحســین های زیادی را دریافت 
کرد که باعث می شود ارزش دیدن داشته 

باشد.
رکورد بزرگ

»رکورد بزرگ« فیلم دیگری است 
کــه در بخش بهترین فیلمنامه اقتباســی 
اسکار در ســال ۲۰۱۵ برنده جایزه شده 
است. برد پیت نه تنها در این فیلم سینمایی 

نقــش بن ریکرت را بازی کرد بلکه تهیه 
کننده فیلم نیز بود. در این فیلم ســینمایی 
تحسین شــده افرادی مثل مارگو رابی و 
سلنا گومز هر چند به صورت نقش های 

کوتاه حضور داشتند.
۱۲ سال بردگی

در کارنامه بــرد پیت تهیه کنندگی 
فیلم برنده اســکار سال ۲۰۱۳ یعنی »۱۲ 
ســال بردگی« دیده می شــود. او در این 
فیلم بازی یک نقش مکمل را نیز بر عهده 
داشت. این فیلم سینمایی به دلیل توانایی 
بالا در بیان تاریخ و نگاهش به تاریخ برده 
داری توسط آمریکا ها تحسین های زیادی 
را به همراه داشته است. این فیلم سینمایی 
بر اســاس داستان واقعی است که داستان 
یک آفریقــای آزاد را دنبال می کند که به 

دلایلی برده می شود.
رفتگان

بیشــترین نمره ای که فیلمی با تهیه 
کنندگی برد پیت به دســت آورده است 
۸.۶ است که با فیلم سینمایی »رفتگان« در 
سال ۲۰۰۶ رقم خورد. پیت در این فیلم به 
عنوان بازیگر حضور نداشته، اما لئوناردو 
دی کاپریو، مت دیمون، جک نیکلسون و 
مارک والبرگ بازیگران مشهور آن هستند. 
اسکورسیزی نیز کارگردان این فیلم است. 
داستان این فیلم در ماساچوست روایت 
می شــود که یک مافیای ایرلندی با بازی 
جک نیکلســون در اداره پلیس جاسوس 
می گــذارد و در عین حــال نیز پلیس در 
گــروه او یک جاســوس دارد. این فیلم 
نامزد بهترین فیلم و کارگردانی شده بود.

فیلم هایی به تهیه کنندگی برد پیت که ارزش دیدن دارند

گروه ســینما و تلویزیون -زمان 
جدید انتشــار فیلم های »مرد عنکبوتی« 
و »دکتــر اســترنج« در پی شــیوع کرونا 

مشخص شد.
دنباله فیلم سینمایی »دکتر استرنج« 
بــا نقش آفرینــی بندیکــت کمبربچ به 
عنوان دومین فیلم مســتقل این شخصیت 
ابرقهرمانی، ۷ ماه دیرتر از تاریخی که پیش 
از این اعلام شده بود و در تاریخ ۲۵ مارس 
۲۰۲۲ )۵ فروردین ۱۴۰۱( اکران می شود.
این فیلم ســینمایی با بازی بندیکت 
کمبربچ و کارگردانی ســم ریمی، به دلیل 
پاندمی کرونا از اکران در می  ســال ۲۰۲۱ 
به اوایل نوامبر آن سال تغییر پیدا کرده بود.
کمپانی دیزنی علاوه بر دکتر استرنج، 
اکران فیلم »ثور:عشــق و تندر« دیگر فیلم 

محبوب خــود را از ۱۸ فوریه ۲۰۲۲ ، به 
۱۱ فوریه تغییر داده اســت. دیزنی در یک 
ماه اخیر هم مجبور شــده چندین عنوان 
ســینمایی دیگر خود از جمله »مولان« و 

»بیوه سیاه« را به عقب اندازد.
اکــران ســینمایی جدیــد »مــرد 
عنکبوتی« نیــز چهار ماه عقب افتاده و از 
۱۶ ژوئیه به ۵ نوامبر ســال آینده میلادی 
رسیده اســت. قرار بود دنباله دیگری نیز 
از انیمیشن برنده اســکار »مرد عنکبوتی 
بــه درون دنیای عنکبوتــی« در تاریخ ۸ 
آوریل ۲۰۲۲ اکران شــود که اعلام شــد، 
هفتم اکتبر همان سال در سینما ها نمایش 

داده خواهد شد.
فیلم ســینمایی »مرد عکبوتی:دور 
از خانــه« با نقش آفرینــی تام هالند یکی 

از موفق ترین فیلم های ســال ۲۰۱۹ بود 
کــه با فروشــی ۱.۱۳ میلیــارد دلاری به 
پرفروش ترین فیلم تاریخ کمپانی ســونی 

تبدیل شد.

گروه ســینما و تلویزیون -مهین 
جواهریــان کارگردان انیمیشــن »با چی« 
موضوع ایــن اثر را معرفــی مهارت ها و 
همچنین ابزارهای مختلف کار به خردسالان 
بیان کرد.مهین جواهریان کارگردان انیمیشن 
»با چی« از تولیدات کانون پرورش فکری 
کــودکان و نوجوانان، موضــوع این اثر را 
معرفــی مهارت ها و همچنیــن ابزارهای 

مختلف کار به خردسالان بیان کرد.
جواهریان درباره گروه سنی مخاطبان 
و موضوع این انیمیشن گفت: »با چی« برای 
گروه سنی ۳ تا ۶ سال یعنی خردسال ساخته 

شــده، موضوع این انیمیشن معرفی ابزار 
کارهای مختلف به خردســالان در قالب 
ترانه، موسیقی و ضرب آهنگ است.وی با 
اشــاره به معرفی مهارت ها در انیمیشن »با 
چی«، عنوان کرد: من ســال ها برای گروه 
ســنی کودک کار می کــردم ولی در تجربه 
قبلی خودم انیمیشن »زر زری، کاکل زری« 
را برای خردسالان ساختم که اثر موفقی بود. 
»با چی« دومین تجربه من در زمینه انیمیشن 
برای خردسالان اســت.جواهریان درباره 
تکنیک ساخت این اثر گفت: برای ساخت 
این انیمیشن از تکنیک کات اوت کامپیوتری 

اســتفاده شــده اســت.در این انیمیشن ۶ 
دقیقه ای برخی ابزارهای کار بنایی، باغبانی 
و کشاورزی، خیاطی و کفاشی به بچه ها در 
قالب شــعر و ترانه و موسیقی معرفی شده 
است.مهین جواهریان علاوه بر کارگردانی 
فیلم انیمیشــن ۶ دقیقه ای »بــا چی«، کار 
گرافیک این اثر را بر عهده داشــته است و 
کار اســتوری بورد و استوری ریل را سمانه 
فضل الله اســدی، پس زمینه امیرهوشنگ 
معیــن و کار ریگ را پژمــان فیروز بخت 
انجــام داده اند.از  نگار زنجانی زاده و پژمان 
فیروزبخت نیز بــه عنوان انیماتور، محمد 

ناصــری تدوین گر و چنگیز صیاد به عنوان 
مسئول صدای این فیلم نام برده شده است. 
پیش تر نیز انیمیشن های »زری زری کاکل 
زری«، »بــارون میاد جرجــر«، مجموعه 
»عروسیه عروسی« شامل »تاج خروسی«، 
»گندوم دونه دونه«، »تور سفید« و »عروسی 
شاپرک« از مهین جواهریان به تهیه کنندگی 
کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان 

تولید شده است.
انیمیشن »با چی« در بهمن سال ۱۳۹۸ 
در ســی وپنجمین بــازار بین المللی فیلم 
»کلرمون فران« ۲۰۲۰ فرانسه نیز معرفی شد.

گروه ســینما و تلویزیون -محمد 
حسنی کارگردان ســینمای مستند که این 
روزها مشغول ساخت مستندی با نام »تولد« 
با محوریت کروناست، به ارایه توضیحاتی 

درباره این مستند پرداخت.
محمد حسنی کارگردان سینمای مستند 
که این روزها مشغول ساخت مستندی با نام 
»تولد« با محوریت کروناســت، درباره این 
مســتند گفت: دوازده اسفند بود که مشغول 
انجام کارهای پس تولید فیلم داستانی ام بودم 
که موضوع کرونا پیش آمد و به این فکر کردم 
که ممکن است دیگر تا قرن ها چنین اتفاقی 
رخ ندهد و باید این اتفاقات ثبت و در تاریخ 
ماندگار شــود. به همین دلیل برای ساخت 
»تولد« به بیمارســتان های مختلفی رفتم و 
اخبــار را پیگیری کردم. وی ادامه داد: در آن 
زمان به خانم پرســتار بارداری برخوردم که 
در یک آزمایشگاه کار می کرد و اواخر دوره 
بارداری اش بود، اما نیروی جایگزینی برای 
او در آزمایشگاه وجود نداشت چراکه برخی 
به دلیل بیماری کرونا قبول نمی کردند در این 
آزمایشگاه کار کنند. این پرستار مجبور بود 
به دلیل تعهدش کار کند و همکارانش را در 
آن شرایط تنها نگذارد. من با این خانم همراه 

شدم و مشکلات و اتفاقاتی را که برای او رخ 
می دهد، به تصویر کشیدم. در حال حاضر نیز 
مشغول ضبط برخی پلان های دیگر هستیم 
و بــرای آن به بیمارســتان های مختلف که 

تکمیل کننده سوژه ام هستند، می روم.
حسنی عنوان کرد: در این فیلم می بینیم 
که همه پرستاران تلاش می کنند تا بیماران 
بهبــود پیدا کنند و این خانم پرســتار هم با 
وجود شرایط فیزیکی خود و اینکه مرخصی 
دارد و می تواند به مرخصی برود اما همچنان 
می مانــد و کار می کند تا به هموطنان خود 

کمک کند. در کنار این موضوع، ما امیدی هم 
برای آینده داریم یعنی فرزندی که قرار است 
به دنیا بیاید؛ ساخت این مستند از این منظر 
برایم جذابیت داشت.وی افزود: ما در حین 
ساخت »تولد« با بیماران مختلفی صحبت 
می کردیم بــرای مثال به معلمی برخوردیم 
که کرونا گرفتــه بود، او قبل از این اتفاق به 
دانش آمــوزان خود به طریق مجازی درس 
می داد و با وجود اینکه در بستر بیماری بود 
اما در بیمارستان هم تلاش می کرد به آموزش 
آنلاین ادامه بدهد. در بخشی دیگر پیرزنی را 

دیدیم که همســرش به دلیل ابتلاء به کرونا 
فوت کــرده و خودش هم کرونا گرفته بود 
اما او بهبود یافت.این کارگردان اظهار کرد: 
هرچند ما هم از ابتلاء به کرونا ترس داشتیم 
امــا به این فکر می کردیم در این برهه ای که 
این ویروس شایع شــده است ما به عنوان 
مستندســاز چه می توانیم بکنیم؟ آیا باید در 
خانه بنشینیم یا این لحظات را برای آیندگان 
ضبط کنیم؟ قطعاً شرایط برای ما هم سخت 
بود. برای مثال لباس هایی که برای بیمارستان 
می پوشیدیم باعث تعرق زیاد می شد و کار 
کردن در فضای بیمارستان را سخت می کرد 
اما مهم این بود که تلاش سوژه من، تعهدش 

و امیدش به آینده به تصویر کشیده شود.
حسنی در پایان با بیان اینکه »تولد« یک 
مســتند ۴۵ دقیقه ای است و بیشتر کارهای 
ساختش انجام شده اما کارهای پس تولید آن 
باقی مانده است، توضیح داد: می دانم که این 
روزها مستندسازان زیادی مشغول ساخت 
مســتندهایی با محوریت کرونا هستند، از 
همین رو خیلی از همکاران من در شــرایط 
ســختی قرار دارند به عبارتی وقتی خودت 
بروی، در آن وضعیت قرار بگیری و تلاش 

پرستاران را ببینی متوجه ماجرا می شوی.

     تاریخ  جدید اکران »مرد عنکبوتی« و »دکتر استرنج« اعلام شد

معرفی ابزار کارهای مختلف به خردسالان در »با چی«

روایت یک »تولد« در سایه کرونا

گروه ســینما و تلویزیون - بهادر 
زمانــی به تحلیل وضعیت فیلم ســازی 
در نمایــش خانگی و مشــکلات آن  

پرداخت.
بهادر زمانی بازیگر، نویسنده و 
کارگردان جوان سینما، در تحلیل فضای 
بازیگری کنونی سینما گفت: دوره نیاز مبرم 
به بازیگر چهره گذشته و اگر تهیه کننده و 
کارگردان با کمی ریسک تابوی بهره بردن 
صد در صدی از بازیگران چهره را بشکنند 
و به نیرو های جوان و با اســتعداد رجوع 
کنند، اتفاق خوبی برای کلیت سینما خواهد 
افتاد. ضمن اینکه اگر کارگردان علم کافی 
داشته باشــد و فیلمنامه خوب طلب کند، 
می توان از بازیگران جدید اســتفاده کرد. 
وی در خصوص کمرنگ شــدن حضور 
یک ســری از بازیگران در عرصه تصویر 
با وجود داشتن پتاســیل کافی، بیان کرد: 
این موضوع را می توان از دو وجه بررسی 
کرد؛ اول اینکه مســیر تکامل هر کسی در 
زندگی متفاوت است. خود من شاید نیاز 
به آموزش ها و یا اتفاقات دیگری داشتم که 
این فاصله ایجاد شــود و در زمان دیگری 
موفقیتم را به ثبت برسانم. از سوی دیگر، 
انگار حذف آدم ها طبیعی شده و به نوعی 
نــگاه بغض انگیزی وجود دارد که در حق 

خیلی ها اعمال می شود.
این بازیگر افزود: در کار ما آدم هایی 
هســتند که بــا ورود افــراد جدید حس 
خوشــایندی ندارند و فکر می کنند جای 
آن ها اشــغال می شــود. آن ها انتظار دارند 
به عنــوان یک رئیــس و تصمیم گیرنده 
نگاهشان کنند و همه چیز بر اساس فکر و 
ایده آن ها پیش برود. زمانی اظهار داشت: 
برخی با وجود توقیف فیلمشان باز دیده و 
مطرح می شــوند. انگار برای اینکه در این 
عرصــه از قافله عقــب نیفتید، نیاز به یک 
ســری شــرایط اخلاقی خاص و دریدن 
برخــی پرده های درونــی دارید. اگر فکر 
کنید که به صرف استعداد و هنرتان دیده و 
مطرح می شوید، سخت در اشتباه هستید. 
این کارگــردان درباره علت تولید بیش از 
حــد آثار در حوزه نمایش خانگی و پایین 
آمدن سطح کیفی بیشتر آنها، اظهار کرد: در 
هرجامعه ای عرضه با تقاضا رابطه مستقیم 
دارد؛ وقتــی فرهنگ تقاضا به وجود نیاید، 
فرهنگ عرضه نیز به هم می ریزد. نکته بعد 
اینکه، پول های هنگفتی که منشا مشخصی 
ندارد در این حوزه راحت تر خرج می شود. 
کیفیت آن ها هم برای سرمایه گذاران اصلا 
مهم نیست. مشکل اصلی این بخش به عدم 

مدیریت حرفه ای ربط دارد.

وی ادامــه داد: در حــوزه نمایــش 
خانگی پرداختن به سوژه ها، موضوعات و 
کاراکتر ها از آزادی عمل بیشتری برخوردار 
است و این امر باعث شده سازندگان تمایل 
بیشــتری برای فعالیت در این بخش پیدا 
کنند. بازیگر فیلم ســینمایی »رســتاخیز« 
عنوان کرد: البته اگر انصاف را رعایت کنیم، 
برخی از آن ها دارای کیفیت لازم هســتند؛ 
ســریال »کرگدن« یکی از آنهاست که به 
شــخصه شــانس حضور در آن را داشتم. 
هرچنــد بی نقص نبود، اما خوشــبختانه 
مورد اســتقبال و احتــرام مخاطب قرار 

گرفت، چون به شعورشان توهین نشد.
زمانی درباره فضای کنونی سینمای 
ایران هم گفت: سینمای ما شریف است، اما 
حرفه ای نیست. به نوعی رفاقتی است که 
خروجی آن تعدادی کار تصویری خوب 
می شــود. از ســویی دیگر محدودیت در 
پرداختن به ژانر ها و سوژه های مختلف و 
نبود امکانات تولید کافی از سخت افزاری 
تا نرم افزاری، باعث عدم پیشرفت و تولید 
آثار متنوع شــده اســت.او افزود: از همه 
مهمتر ذائقه مخاطب این روز ها به سمتی 
رفته که فقط یکسری درام اجتماعی و طنز 
می بیند که آن هم شامل ممیزی های فراوان 
می شود. فیلمنامه نویس ها هم در شرایطی 

کار می کننــد که دچار خودسانســوری 
وحشتناکی شــده اند. با این اوصاف چه 
انتظاری از ســینما داریم؟! تا وقتی مدیران 
و تصمیــم گیرندگان جهت گیری خود را 
عوض نکنند، همین شــرایط باقی خواهد 
ماند. زمانی در پایــان درباره جدیدترین 
فعالیت های هنری خود گفت: چند پیشنهاد 
بــازی دارم که هنوز قطعــی نکردم، اما از 
بهمن ماه ســال گذشته پیش تولید فیلمی 
به نویســندگی و کارگردانی خودم را آغاز 
کردم که به علت شیوع کرونا متوقف شد. 
پس از مساعد شدن شرایط برای دریافت 
پروانه ســاخت و دیگر مسائل مربوط به 
تولیــد اقدام خواهم کرد. او افزود: نام این 
اثر »سینما کرونا« است و لوکیشن های آن 
تهران و کرج و پربازیگر خواهد بود. از آنجا 
که همه نقش ها تاثیر گذار و مهم هســتند، 
حتما از بازیگران جدید و مستعد تئاتر نیز 
اســتفاده خواهم کرد تا راهی برای نشان 

دادن خودشان پیدا کرده باشند.

گروه سینما و تلویزیون -منصور 
لشــکری قوچانی به بررســی وضعیت 
نمایــش آنلایــن فیلم هــا پرداخت و 

جدیدترین فعالیت خود اشاره کرد.
منصور لشکری قوچانی تهیه کننده 
ســینما درباره جدیدترین فعالیت خود 
گفت: خط فکری قصه ای را به دوســتان 
پیشــنهاد دادم که فیلمنامه آن را بنویسند 
تا در صورت فراهم شدن شرایط مناسب 
امســال به تولید برســانیم. موضوع آن 
اجتماعی و در رابطه با روابط بین انسان ها 

و جامعه است. 
این اثر مانند فیلم های قبلی نیســت 
کــه از زاویه نگاه بی عدالتی اجتماعی به 
جریانی بپردازم بلکه بیشتر به بی عدالتی 
بین تفکر و اندیشــه انســان ها نسبت به 
یکدیگــر خواهد بود. هم اکنون در حال 
مذاکره با نویســنده و کارگردانی هستم 
که هردو را با هــم پیش ببرد، چون فکر 

می کنم نتیجه بهتری خواهد داشت.
او در خصــوص پررنگ تر شــدن 
نقش پلتفرم های مجازی با هدف پوشش 
نمایش فیلم ها و سریال ها، بیان کرد: یکی 

از نکات مثبت شیوع ویروس کرونا این 
بود که با تعطیلی سینما ها، میزان استقبال 
مــردم از فضای مجازی و دیدن فیلم ها و 
ســریال ها به میزان بسیار زیادی افزایش 
یافــت و از قطع ارتبــاط بین مخاطبان و 
ســینما فرصت خوبی به وجود آمد، اما 
ایــن فرصت که همان پررنگ تر شــدن 
نقش پلتفرم هــا در زمینه نمایش آنلاین 
فیلم هاســت گنجایش پوشش جمعیت 
داخلی و حدود هشت میلیون ایرانی مقیم 

خارج را ندارد.
تهیــه کننده فیلــم »هفت ماهگی« 
عنوان کرد: صدا و ســیما بــا همه نقاط 
ضعف و قوت ملی است و همه مخاطبان 
ایرانی را پوشــش می دهد. اگر بتوان در 
فضــای مجازی هم یک شــبکه ملی به 
وجــود آورد که درآمــد، گردش مالی و 
حتــی فعالیت فرهنگی آن ملی باشــد، 
می توانیم ســینمای ایران و سریال سازی 

را متحول کنیم.
او ادامــه داد:، امــا اگر قرار باشــد 
مانند شــرایط کنونی یک ســری افراد 
بخش خصوصــی، وارد فضای نمایش 

آنلاین شوند بحث رقابت ها و دعوا های 
درون گروهی به وجود می آید و خروجی 

خوبی برای سینمای ایران ندارد.
لشــکری قوچانی گفت: امیدوارم 
حاکمیــت این کار مهــم را انجام دهد و 
به جز پوشش نمایش آنلاین محصولات 
سینمایی و سریال، به ارائه آثار بخش های 
دیگر حــوزه فرهنگ بپردازد تا شــاهد 
ارتقــاء هرچه بیشــتر فرهنــگ جامعه 
باشــیم، شاید این را بتوان صدا و سیمای 

مجازی نامید.
تهیه کننده فیلــم »عصر یخبندان« 
ادامــه داد: شــاید برخی ها بــه عملکرد 
فرهنگی صدا و ســیما نقد داشته باشند 
و می ترسند اگر در فضای مجازی ورود 
کند باز هم جوابگوی مســائل فرهنگی 
مردم نباشــد، اما واقعیت اینجاست صدا 
و ســیما با همه شرایط نسبت به آن هایی 
که به واسطه پول و به صرف درآمدزایی 
وارد عرصه فرهنگ شدند و دغدغه آن را 

ندارند، فاصله صفر تا صد دارد.
لشــکری قوچانی گفت: البته قصد 
توهین بــه فعالان کنونی پلتفرم ها ندارم، 

اما این عزیزان حدود بیست سریال تولید 
کردند که بهترین آن ها از بدترین سریال 
صدا و ســیما به لحاظ فرهنگی بســیار 

پائین تر است.
تهیه کننده فیلــم »قاتل اهلی« بیان 
کــرد: به عدالت نزدیکتر اســت که صدا 
و ســیمای مجازی در همــه بخش ها از 
پوشش اخبار تا نمایش فیلم و ... به وجود 
بیاید، چون شرایط کنونی کشور می طلبد. 
بــه عنوان نمونه در جریان شــیوع 
ویروس کرونا عده ای در فضای مجازی 
با رفتار و انتشــار اخبــار کذب و جعلی 
قصد پائین آوردن روحیه مردم، خدشــه 
دار کــردن روابط مردم با یکدیگر، نا امن 
جلوه دادن فضای داخلی و... را داشــتند؛ 
پس خنثی کردن آن نیاز به صدا و سیمای 

مجازی دارد.

بازیگر »رستاخیز«  :

دوره نیاز مبرم به بازیگر چهره
 گذشته است

تهیه کننده فیلم »عصر یخبندان« ؛

در تدارک ساخت فیلم جدیدی 
هستم

گــروه ســینما و تلویزیــون - 
محمدحسین لطیفی کارگردان فیلم سینمایی 
مرد نقره ای درباره احتمال اکران آنلاین این 
فیلم گفت: در این شــرایط شیوع بیماری 
کرونا و تعطیلی سینماها، ابراهیم حاتمی کیا 
و اکــران اینترنتی خروج به عنوان اولین نفر 
پیشقدم شد، اما شرایط اکران آنلاین قدری 

سخت است.
وی با اشــاره به اهــداف تولید مرد 
نقره ای، افزود: عوامل فیلم مردانه ایستادند و 
یک اثر کاملا ملی را با موضوع غرور و افتخار 
ملی و قداست پرچم، ساختند و سعی کردند 
با تمام مشکلات، بهترین کار را تحویل دهند 
البته اگر با حمایت بهتر قطعا کار بهتر از این 

هم می شد.
این کارگردان سینما و تلویزیون ادامه 
داد: با وجود تمام تلاش ها به دلیل مشکلات 
بیماری، مــا و دیگر ســینماگران از اکران 
جامانده ایم این در حالی اســت که سرمایه 
باید در گردش باشد و اگر فیلم اکران نشود و 
سرمایه آن برنگردد، چرخه تولید آثار هنری 

معیوب می شود.
لطیفی با اشــاره به ۳۸ ســال سابقه 
فعالیتــش در حوزه ســینما و تلویزیون و 
بــا انتقاد از عدم حمایــت از مرد نقره ای در 
مرحله ســاخت، گفت: همیشه برایم جای 

ســوال بوده کــه چرا بودجه هــا در برخی 
بخش های سینمایی صرف آثاری می شود 
که عموما باعث خجالت مدیران می شــود. 
نمونه های این امر را در سال های گذشته در 
اوج و فارابی شاهد بوده ایم که برخی آثار با 
وجود حمایت های صد درصدی اصلا اکران 
نشده اند، چراکه شایسته اکران نبوده اند. وی 
خاطرنشــان کرد: در اکران اینترنتی احتمال 
همه جور خطایی می رود. اینکه چه کسی کار 
را ضمانت می کند و تا چه میزان هم ضمانت 
می کند، از مســائل مهم است و بنابراین اگر 
بخواهیــم بی محابا عمل کنیم، شــاید کار 

مناسبی نباشد و بهتر است فعلا صبر کنیم.
»مرد نقره ای« عنــوان جدیدترین اثر 

سینمایی محمدحســین لطیفی است که با 
موضوع عزت و هویت ایرانی و قداســت 
پرچم ایران تولید شده و هنرمندانی همچون 
مهدی ســلطانی، بهاره کیان افشــار، ایرج 
نوذری، نادر سلیمانی و هنرمندان نوجوانی 
از جملــه امیرکیان عبــدی، ایمان امیری و 
پارسیا شکوری در آن ایفای نقش کرده اند؛ 
در این اثر ســینمایی که بخش هایی از آن در 
کشــور ترکیه تصویربرداری شده، علاوه 
بر هنرپیشــگان ایرانی، جمعی از بازیگران 

ترکیه ای نیز حضور دارند.
محمدحسین لطیفی کارگردان »مرد 
نقره ای« پیش از این در نشســت خبری این 
فیلم اظهار داشت: از روزی که با آقای امیری 

تهیه کننده درباره این فیلم صحبت کردیم، 
پیشــنهاد کار در حوزه نوجــوان را ارجح 
دانستم و برای این کار هم همه تاوان دادیم.

لطیفــی اظهــار داشــت: دلمان می 
خواست تصویر خوبی از ایران ارائه دهیم و 

در این امر فکر می کنم موفق بودیم.
وی تصریــح کرد: همه ما نســبت به 
چنین کارهایی باید احســاس دین داشــته 
باشــیم، فــارغ از اینکه مدیــران فرهنگی 
حواسشان به جشنواره ونیز، به جشنواره کن 
یا به فضای روشنفکری یا هرجای دیگری 
باشــد! این کارگردان سینما و تلویزیون با 
تاکید بر اینکه اگر باز هم فرصت شود دوباره 
حاضــرم در این حوزه کار کنم، ادامه داد: در 
این پروژه، دنبال بازگیر بودم، نه دنبال فضای 
سلبریتی بازی. در این فیلم با نسلی کار کردم 

که حالم را خوب کردند.
لطیفی با اشاره به این که در این پروژه 
دنبال دستمزد میلیاردی نبودم، تصریح کرد: 
اگر این پروژه درست حمایت می شد، شاید 
چیز دیگری می شــد، البتــه ما نمی گوییم 
۸میلیــارد و ۱۲ میلیارد کمکمان می کردند، 
بلکه حتی اگر یک و نیم میلیارد هم بیشــتر 
هزینه می کردیم، قطعا کار بهتر از این هم می 
شد.در ادامه نشست، پرویز امیری تهیه کننده 
فیلم ســینمایی »مرد نقره ای« با اشــاره به 

موضوع فیلم که اهتزاز پرچم ایران و مواجه 
ورزشکاران ایرانی با حریفان خارجی است، 
اظهار داشت: در این فیلم آن چه برایمان مهم 
بوده، عزت و غرور ملی اســت، دلمان می 
خواســت به غیر از بحث ســرگرمی این 
فیلم که برای خانواده ها هم جذاب باشــد، 
موضوعات دیگری مانند غرور ملی و عزت 

فرزندان ایران زمین را به تصویر بکشیم.
وی پیرامون موضوع و داســتان فیلم 
تأکیــد کــرد: تیم ما بــر روی موضوعاتی 
متمرکز است که دغدغه کنونی کشور است، 
ابتدا قهرمانان کوچک را ســاختیم و این در 
حالــی بــود که نه پیش از ایــن و نه پس از 
آن فیلمی ســینمایی به این موضوع مهم و 
ضروری، یعنی تولید ملی نپرداخته اســت. 
اما همان طور که برای قهرمانان کوچک نیز، 
گیشه را فراموش نکردیم برای »مرد نقره ای« 

نیز جذابیت و بعد ســرگرمی فیلم علاوه بر 
محتوایــش که عزت و غــرور ملی بود نیز 
برایمان مهم بود. مهدی ســلطانی، بازیگر 
»مرد نقره ای« نیز با بیان این که سیاسی نبودن 
فیلمنامه برای من ارزش داشت، گفت: این 
فیلم می تواند در آمریکا هم نمایش داده شود 
و همان طور که اینجا همه حاضران در سالن 
ســینما به احترامِ پرچم ایران در پایان فیلم 
ایستادند و کف زدند، بچه های ایرانی مقیم 
آمریکا هم همان طور تمام قد ایســتاده و به 

افتخار پرچم کشورمان کف می زنند.
وی تأکید کرد: ما خواستیم بگوییم که 
پهلوانی مهم تر از قهرمانی است و این مرام 
همیشــگی ایرانیان بوده که در دنیای مدرن 
امروز متأســفانه گاهی مدفون شــده و این 
وظیفه هنرمند اســت که آن را از زیر خاک 

بیرون بیاورد.

کارگردان فیلم سینمایی »مرد نقره ای« درباره احتمال اکران یا عدم اکران آنلاین این اثر سینمایی توضیحاتی ارائه کرد.

در کارنامه برد پیت علاوه بر بازیگری به عنوان تهیه کننده از فیلم های برنده اسکار، تا فیلم هایی پرفروش در گیشه دیده می شود.

احتمال اکران آنلاین
»مرد نقره ای« آخرین ساخته لطیفی

»مرد نقره ای« عنوان جدیدترین اثر سینمایی محمدحسین لطیفی است 
که با موضوع عزت و هویت ایرانی و قداســت پرچم ایران تولید شــده 
و هنرمندانی همچون مهدی ســلطانی، بهاره کیان افشار، ایرج نوذری، 
نادر ســلیمانی و هنرمندان نوجوانی از جملــه امیرکیان عبدی، ایمان 
امیری و پارسیا شکوری در آن ایفای نقش کرده اند؛ در این اثر سینمایی 
که بخش هایی از آن در کشــور ترکیه تصویربرداری شــده، علاوه بر 
هنرپیشــگان ایرانی، جمعــی از بازیگران ترکیه ای نیــز حضور دارند.
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